
Rada Miejska w Szczuczynie 

Protokół nr 7 

VII Sesja w dniu 18 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Chyliński 

2. Wojciech Dylewski 

3. Witold Jabłoński 

4. Grzegorz Mariusz Jaczyński 

5. Weronika Anna Januszewska 

6. Michał Kaliszewski 

7. Barbara Marcinkiewicz 

8. Marek Niebrzydowski 

9. Przemysław Piwko 

10. Natalia Rydzewska 

11. Paweł Sokołowski 

12. Wiesława Wróblewska 

13. Daniel Zyskowski 

14. Marcin Zyskowski 

15. Wojciech Zyskowski 

Sołtysi według załączonej listy obecności, Jolanta Budzińska Sekretarz Gminy, Małgorzata 

Jarmutowska Skarbnik, Krzysztof Wysocki Prezes WPK TBS, Dorota Łaguna Kierownik OPS, 

Kierownicy Referatów 

1. Otwarcie obrad. 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) uchwała Nr 56/VII/24 w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szczuczyn (załącznik nr 1 do 

protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

b) uchwała Nr 54/VII/24 w sprawie ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Szczuczynie na 

2025 rok (załącznik nr 2 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Szczuczynie na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

c) uchwała Nr 55/VII/24 w sprawie ustalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Szczuczynie na 2025 rok (załącznik nr 3 do protokołu), 



 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie ustalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej w Szczuczynie na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

d) uchwala Nr 57/VII/24 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Szczuczyn na lata 2025-2027 (załącznik nr 4 do protokołu), 

 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwala w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Szczuczyn 

na lata 2025-2027,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

e) uchwała Nr 58/VII/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym sąsiedzkie i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

jak również trybu ich pobierania (załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin 

Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Marcinkiewicz 

 

f) uchwała Nr 59/VII/24 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025-

2028 (załącznik nr 6 do protokołu), 

 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025-2028,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

g) uchwała Nr 60/VII/24 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-

2034 (załącznik nr 7 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2034,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

h) uchwała Nr 61/VII/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok (załącznik nr 8 do 

protokołu), 

 



Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

i) uchwała Nr 62/VII/24 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczuczyn na lata 2025-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025-

2034 (załącznik nr 9 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczuczyn na lata 

2025-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025-2034,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, 

Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin 

Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Marcinkiewicz 

 

j) uchwała Nr 63/VII/24 w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczuczyn na 2025 rok 

(załącznik nr 10 do protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczuczyn na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Chyliński, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Weronika Anna 

Januszewska, Michał Kaliszewski, Marek Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia 

Rydzewska, Wiesława Wróblewska, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wojciech Dylewski, Barbara Marcinkiewicz, Paweł Sokołowski, Daniel Zyskowski 

 

 

 

k) uchwała Nr 64/VII/24 w sprawie wprowadzenia procedur zgłoszeń zewnętrznych (załącznik 

nr 11 do protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wprowadzenia procedur zgłoszeń zewnętrznych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Chyliński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Michał Kaliszewski, Marek Niebrzydowski, 

Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Marcin 

Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

PRZECIW (2) 

Wojciech Dylewski, Barbara Marcinkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Witold Jabłoński, Weronika Anna Januszewska, Daniel Zyskowski 

6. Informacja Burmistrza z pracy i realizacji uchwał od ostatniej sesji. 

- spotkanie samorządowców z Wojewodą dotyczące ustawy o ochronie cywilnej, 

- Lokalny warsztat Antykryzysowy (wpływ środowiska na funkcjonowanie ludności) – 

spotkanie w BCK w Szczuczynie, 

- 06.XII.24 – rozstrzygnięcie konkursu dotyczące zbiórki makulatury w szkołach, 

- 16.XII.24 -  odbiór bezpiecznego przejścia na ul. Kilińskiego, 

- 15.XII.24 – Jarmark bożonarodzeniowy, 

- 13.XII.24 – udział w otwarciu nowo wyremontowanego oddziału chirurgii Szpitala Ogólnego 

w Grajewie, 

- odbiór drogi w sołectwie Kurki, 

W punkcie tym Pan Burmistrz omówił pokrótce plan budżetu na 2025, główne założenia 

dochodów, wydatków oraz plany inwestycyjne. Podziękował radnym za przyjęcie uchwały, 

która mimo iż w trakcie roku będzie się wielokrotnie zmieniać przyczyni się do zaspokojenia 

oczekiwań wszystkich mieszkańców. 

Pan Burmistrz zaprosił wszystkich obecnych na Sali i przed monitorami na miejskie spotkanie 

wigilijne, które zaplanowane jest na 20 grudnia na godzinę 1900. Dla tych, którzy nie będą 

mogli być złożył wszystkim wesołych, zdrowych  rodzinnych Świąt Bożego Narodzenia. 



 

 

7. Sprawy różne. 

Barbara Marcinkiewicz Radna -odniosła się do odpowiedzi na interpelację. 

Budżet Obywatelski to instrument, który powinien wpływać na rzeczywiste potrzeby  

mieszkańców i być symbolem partnerskiej współpracy między władzami  a mieszkańcami. 

Zdaniem Pana Burmistrza uchwała istnieje od 2017 roku a jej realizacja została zaprzestana ze 

względu na pandemię. Chciałabym podkreślić, że od pandemii czasu minęło już trochę czasu a 

mieszkańcy nadal czekają na realizację swoich postulatów. Pan Burmistrz wspomina, że ludzie 

zgłaszają swoje potrzeby, lecz czy one są słyszane i realizowane. Chciałabym poruszyć 

konkretny problem, który poruszałam kilka miesięcy temu zgłaszałam potrzebę wykonania 

schodów do pomieszczeń gdzie mieszkańcy trzymają węgiel. Do tej pory odpowiedzi nie 

uzyskałam. 

Wiem, że mieszkańcy wiele razy zgłaszają potrzeby bieżącego funkcjonowania lecz te 

postulaty są odrzucane pod pretekstem braku środków. Pan Burmistrz napisał, że projekt 

budżetu na 2025 rok został już opracowany i nie przewiduje na razie zmian. Dlaczego? 

Podczas kampanii wyborczej wiele zadań zgłaszanych Pan Burmistrz obiecał zrealizować. 

Skoro inwestycje z dofinansowaniem są korzystniejsze to, czy potrzeby których dofinansować 

nie można są mniej ważne? Nie możemy również pozwolić na to, że pieniądze są przeznaczane 

na inwestycje nie przynoszą realnych korzyści dla społeczności np. wysepki na Kilińskiego, 

makieta kwiatowa na BCK czy oświetlenie uliczne które jest wyłączane. 

Apeluję do Pana Burmistrza o ponowne przeanalizowanie priorytetów budżetowych. 

Inwestycje powinny służyć przede wszystkim ludziom, to oni są sercem tego miasta. 

Chciałaby się również odnieść do sytuacji, która podważa fundamentalne zasady na poziomie 

samorządu terytorialnego. Jestem radną wybraną w demokratycznych wyborach. Nie rozumiem 

dlaczego podejmowane przeze mnie  działania spotykają się z pouczeniem ze strony Pana 

Burmistrza i Pani Przewodniczącej, skargą złożoną przez Panią Kierownik OPS-u. Chciałabym 

przypomnieć, że pracownicy jst nie mają prawa oceniać sposobu sprawowania przeze mnie 

mandatu. Takie prawo mają mieszkańcy którzy mnie wybrali. Rola Radnego to nie tylko 

uczestnictwo w Sesjach i Komisjach ale także kontrola jednostek podległych gminie oraz 

reagowanie na problemy zgłaszane przez mieszkańców. Jeśli moje działania są nie wygodne 

dla niektórych pracowników, nie oznacza to, że są one nie właściwe. Mam więc pytanie, 

dlaczego moje  działania są odbierane jako problem, zamiast być postrzegane jako przejaw 

odpowiedzialności?  

Apeluję o uszanowanie mojego mandatu i prawa do jego swobodnego sprawowania. Proszę 

również aby wyciągnięto konsekwencje wobec pracowników, którzy dopuszczają się działań 

utrudniających pracę radnych. Składanie skarg na radnych jest nie profesjonalne i sprzeczne z 

duchem demokracji. Ja obowiązek funkcji radnego traktuję poważnie , działam w interesie 

mieszkańców i będę to robić nadal, bez względu na próby ograniczania mojego mandatu. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady -  chciałabym odnieść się do słów Pani Basi. 

Wszystko co Pani napisała jest jak najbardziej prawdą, tylko że nie możemy nadużywać 

mandatu radnego, tak jak zrobiła to Pani w Ośrodku Pomocy Społecznej. Pani zachowanie było 



nie stosowne, co potwierdził sam Pan Kierownik Posterunku, który był świadkiem tego zajścia. 

Jeżeli Pani chce to skonfrontować to możemy zwołać Komisję i porozmawiać. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – ale ja nie mam komu się usprawiedliwiać. 

Wojciech Dylewski Radny – konfrontacja to dobry pomysł, należałoby takie coś zwołać. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – niestosowne zachowanie, to jakie? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – na przykład kiedy krzyczy Pani na Panią 

Kierownik OPS-u. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – ja mam taki głos, to jest niestosowne? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – moim zdaniem to nie była skarga tylko informacja, 

którą musiałam przedstawić Radnym. Zrobiłam to na Komisji, celem tego było tylko to aby 

Pani przemyślała swoje zachowanie. Dzisiaj nie będziemy o tym rozmawiać. 

Wojciech Dylewski Radny – dlaczego nie mamy rozmawiać na ten temat? Pani Basia ma 

prawo odnieść się do zarzutów i je skonfrontować z drugą stroną. Trzeba wysłuchać obu stron  

a Pani teraz mówi, ze to nie była skarga? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – to nie była skarga tylko informacja. 

Wojciech Dylewski Radny – Pani powiedziała, że wpłynęła skarga od Pani prezes OPS-u. Na 

przyszłość proszę takie rzeczy robić przed kamerą, wtedy można cofnąć i zobaczyć jak było. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – nie Prezes a Pani Kierownik. 

Wojciech Dylewski Radny – to moje przejęzyczenie. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – moje też mogło być przejęzyczenie. 

Radni Paweł Sokołowski i Daniel Zyskowski opuścili salę obrad. 

Wojciech Zyskowski Radny – dziękuję za życzenia świąteczne i chciałbym jeszcze prosić o 

prezent gwiazdkowy. Chodzi o załatanie dziur na drodze Gutki-Guty. 

Gertruda Bagińska Sołtys wsi Koniecki – na drodze Szczuczyn Wąsosz, przy lesie też jest 

ogromna dziura, niebezpieczna bo prawie do kolana. 

Marcin Wileński Burmistrz – widzę, że Pani Kierownik Referatu Komunalnego wszystko 

notuje. Zobaczymy może jeszcze przed świętami naszej spółce uda się wykonać te zadania. 

 

 

 



8. Zakończenie obrad. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca – przechodząc do ostatniego punktu obrad sesji, w imieniu 

własnym i Państwa Radnych chciałabym złożyć z okazji zbliżających się świąt Bożego 

Narodzenia najserdeczniejsze życzenia: zdrowia, spokoju i radości. Niech magiczna atmosfera 

tych dni przyniesie ciepło w waszych domach a wspólnie spędzone chwile z rodziną niech 

przyniosą niezapomniane wspomnienia. Wesołych Świąt i Szczęśliwego Nowego Roku.  

 

 

 

 

  

                            Przewodnicząca 

                              Rady Miejskiej w Szczuczynie 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ziental 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


